
Kłobuck, 17.12.2024 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 

Komisja Budżetu, Finansów, 

Mienia Komunalnego 

i Ochrony Środowiska 

 

Protokół nr 9/2024 

IX Posiedzenie w dniu 17 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 10:00 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Mirosław Cieśla 

3. Ewelina Kotkowska 

4. Andrzej Sękiewicz 

5. Anna Siedlaczek 

6. Robert Turek 

7. Tomasz Wałęga 

8. Marcin Wojtysek 

9. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska otworzyła posiedzenie Komisji. Powitała wszystkich 

przybyłych na komisję. Oświadczyła, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 

kworum, zatem obrady są prawomocne. 

 

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 8/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 21.11.2024 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w 

BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr 8/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 21.11.2024 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/ .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 

Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 

2024. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska poprosiła o przybliżenie kwestii dotyczącej dotacji 

dla MOK; zapytała, czy przeniesienie zadań z dofinansowaniem z Polskiego Ładu nie 

pogorszy stanu przyszłorocznego budżetu? 

Skarbnik K. Trzepizur wyjaśniła, że jest to zwiększenie dotacji na bieżącą działalność 

ośrodka. Obowiązkiem organu prowadzącego-Gminy jest zapewnienie środków na 

prowadzenie działalności podstawowej MOK.  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że prace na zadaniach: budowa łącznika ul. Sienkiewicza z 

ul. Zakrzewską w Kłobucku i budowa odcinka ul. Strażackiej w Łobodnie są na tyle 

zaawansowane, że realnym jest zakończenie robót jeszcze w tym roku. Zapewne odbiory 

przeciągną się na przyszły rok, w związku z tym wnioskowanie o środki z BGK będzie 

możliwe dopiero w roku 2025 i wówczas dokonana będzie zapłata za wykonane prace.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 2024. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Robert Turek, Tomasz 

Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewelina Kotkowska 

 

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034. 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała dlaczego w WPF nie ma zadania 

dotyczącego ul. Strażackiej, jeżeli płatność nastąpi – podobnie jak przy kilku innych 

inwestycjach dopiero w 2025 roku? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że nie ma podstaw do wprowadzenia zadania do WPF 

ponieważ nie ma aneksu przedłużającego inwestycję na nowy rok. Kontrakt obowiązuje do 



roku bieżącego i inwestycja powinna się zakończyć jeszcze w tym roku. Odbiór robót 

prawdopodobnie będzie w nowym roku, jednak zgodnie z harmonogramem prace powinny 

zakończyć się w bieżącym.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Kłobuck na lata 2024-2034. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 

Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, dlaczego w projekcie uchwały nie ma 

podanej  maksymalnej kwoty kosztów jakie może ponieść Gmina? Budzi to duży niepokój w 

zakresie zadłużenia się gminy, a przecież gospodarka komunalna winna się bilansować. 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że z uwagi na wzrost ilości odpadów (odbiór 

indywidualny, big bag, a o 80% PSZOK) oraz zgodnie z zaleceniami RIO uchwała powinna 

zostać podjęta (jeżeli braknie pieniędzy na pokrycie kosztów wywozu odpadów, to bez 

podstawy prawnej nie będzie można dołożyć środków z budżetu). Nie można wskazać kwoty 

ponieważ na ten moment jej nie znamy – dopłaty może nie być, może być nieznaczna lub 

znaczna (będzie to wiadome po zrealizowaniu tegorocznych odbiorów odpadów). Do 

zastanowienia i przedyskutowania (po nowym roku na podstawie odpowiednych danych) 

pozostanie kwestia zmiany stawki w opłatach za wywóz odpadów tj. jej zwiększenie (powrót 

do stawki poprzedniej) lub pozostawienie stawki na tym samym poziomie i dopłacanie do 

systemu. 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska poruszyła kwestię uświadamiania mieszkańców, że 

tak naprawdę to płacimy za tonę, a nie od mieszkańca (mniej wygenerujemy śmieci = gmina 

mniej zapłaci = mieszkańcy obniżą stawkę naliczaną za osobę).  

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 

Robert Turek, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

 

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na rok 

2025. 

 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska podkreśliła, że założenia do budżetu były szeroko 

omawiane podczas poprzednich posiedzeń Komisji. Budżet się bilansuje. Ma nadzieję, że 

zaplanowane inwestycje i zadania zostaną zrealizowane.  

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. Przedstawiła zmiany w stosunku do 

projektu przedstawionego w listopadzie, zwłaszcza korekty zadania magazyny energii w 

zakresie dochodów i wydatków. 

Radny M. Wojtysek ma nadzieję, że uda się zrealizować inwestycje zaplanowane jak również 

uda się pozyskać środki na realizację dodatkowych zadań.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na 

rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, 

Robert Turek, Marcin Wojtysek, Dominik Zych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

 

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Kłobuck na lata 2025-2037. 

 

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały. Przedstawiła zmiany w stosunku do 

projektu przedstawionego w listopadzie.  

Radny D. Zych zapytał, czy jest rozstrzygnięcie przetargu na ul. Witosa? kiedy będzie 

podpisanie umowy w tej sprawie? 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że trwa badanie ofert. Możliwe, że umowa będzie 

podpisana jeszcze w tym tygodniu.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Kłobuck na lata 2025-2037.  



Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Anna Siedlaczek, Robert Turek, Marcin 

Wojtysek, Dominik Zych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Wałęga 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Sękiewicz 

 

9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2025. 

 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 

zreferował w/w projekt uchwały.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska uważa, że harmonogram jest okrojony (m.in. brak: 

konkretnego terminu realizacji poszczególnych zadań, informacji jakie jednostki będą mogły 

wziąć udział w konkursach). Zapytała, co spowodowało jego zmianę wizualną? Zwróciła 

uwagę na błąd na str. 23. 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 

wyjaśnił, że wpływ na zmianę harmonogramu miały uwagi ze strony Radnych. 

Poinformował, że szczegółowy opis harmonogramu zawarty jest w programie.  

Radny D. Zych poruszył zapis punktu drugiego harmonogramu i wyszczególnionych tam 

miejscowości. Zapytał dlaczego nie ma ujętej miejscowości np. Smugi? 

Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych J. Krakowian 

wyjaśnił, że dotyczy to miejscowości w których zarejestrowane są kluby sportowe.  

Burmistrz J. Zakrzewski wytłumaczył, jakie warunki, wymagania należy spełnić aby 

otrzymać dotację z programu.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska zapytała, gdzie w programie można wpisać np.  

zadanie „Złota rączka dla mieszkańców”? Wyjaśniła idee funkcjonowania Centr Integracji 

Społecznych. Jej zdaniem przedstawiony program nie zawiera działań, które powinny być w 

nim ujęte, a wynikają z ustawy.  

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że program dotyczy działań profilaktycznych, ma 

zapobiegać uzależnieniom, a nie leczyć osoby chore – od tego są odpowiednie placówki. 

Program nie jest w stanie pokryć finansowo wszystkich inicjatyw. Poruszył kwestię trudności 

w rozliczaniu dotacji.  

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska uważa, że w tut. Urzędzie powinna być zatrudniona 

osoba, która pomogłaby organizacjom, stowarzyszeniom w ubieganiu się o środki 

zewnętrzne.  



Burmistrz J. Zakrzewski wytłumaczył, że nie ma takiej potrzeby. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2025.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Józef Batóg, Mirosław Cieśla, Anna Siedlaczek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ewelina Kotkowska, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

BRAK GŁOSU (3) 

Andrzej Sękiewicz, Robert Turek, Marcin Wojtysek 

 

10. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 r. 

 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska przedstawiła plan pracy Komisji. Zaproponowała aby 

przesunąć z lipca na sierpień punkt pn. Realizacja inwestycji drogowych w gminie Kłobuck, w 

szczególności drogi wojewódzkiej nr DW 491 i DW 492 oraz planu obwodnicy Kłobucka. 

W toku dyskusji Komisja wraz z Burmistrzem ustaliła, że w roku 2025 zorganizowany 

zostanie wyjazd do PWiK Okręgu Częstochowskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. wraz ze zmianą.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Andrzej Sękiewicz, Anna Siedlaczek, Robert Turek, 

Dominik Zych 

BRAK GŁOSU (3) 

Józef Batóg, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 

11. Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Komisji E. Kotkowska w nawiązaniu do posiedzenia Komisji z dnia 5 

listopada br. zapytała Burmistrza, czy wie ilu najemców mieszkań komunalnych jest/byłoby 

zainteresowanych wykupem mieszkań, w tym z bonifikatą? 



Burmistrz J. Zakrzewski wytłumaczył, że Komisja powinna podjąć decyzję czy rekomenduje 

przygotowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty na zakup mieszkania z 

zasobów komunalnych i dopiero na tej podstawie dyskutować w tej kwestii. 

W toku dyskusji Komisja zadecydowała aby Burmistrz przygotował projekt uchwały w 

sprawie udzielenia bonifikaty na zakup mieszkań z zasobów komunalnych.  

 

12. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodnicząca Komisji 

    Ewelina Kotkowska 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


